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Protokół zanonimizowany 

Protokół podlega udostępnieniu na zasadach określonych w ustawie z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji 

publicznej (t.j. Dz. U. z 2022 poz. 902), z ograniczeniami wynikającymi z art. 5 tej ustawy. W całym protokole wyłączono dane 

osobowe ze względu na prywatność osób fizycznych – podstawa wyłączenia art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku  

o dostępie do informacji publicznej w zw. z art. 23 ustawy z dnia 23 kwietnia 1964 roku Kodeks cywilny. Wyłączenia dokonała 

Katarzyna Nowicka Inspektor ds. kancelaryjnych Rady Miejskiej w Ornecie. 

 

Protokół nr 4/2025 

XII Sesja Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 30 kwietnia 2025 r. zwołana przez Przewodniczącą Rady 

Miejskiej w Ornecie w dniu 16 kwietnia 2025 r. na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 

r. o samorządzie gminnym  (t. j. Dz. U. z 2024 poz. 1465 ze zm.).  

 

Obrady transmitowane i nagrywane przez Urząd Miejski w Ornecie – rejestracja dźwięku i obrazu. 

Miejsce obrad: Sala Sesyjna Urzędu Miejskiego w Ornecie. 

Obrady rozpoczęto 2025-04-30 o godzinie 16:00, a zakończono o godzinie 17:31 dnia 2025-4-30. 

Lista obecności Radnych, stanowi załącznik  nr 1 do protokołu sesji. Lista obecności zaproszonych 

gości, stanowi załącznik  nr 2 do protokołu sesji. Imienny wykaz wszystkich głosowań radnych, stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu sesji. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Anna Bartoszewicz 

2. Alicja Grodowska 

3. Małgorzata Jankowska 

4. Marcin Jotko 

5. Piotr Junko 

6. Adam Kaczmarek 

7. Danuta Kamińska 

8. Daniel Kogut 

9. Józef Marijko 

10. Emil Rońda 

11. Andrzej Salamonik 

12. Paweł Skowyrski 

13. Józef Uzar 

14. Tomasz Włodarczyk 

15. Mariusz Wocial 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XII sesji Rady Miejskiej w Ornecie.  
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2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Propozycje zmian porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu XI sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 26 marca 2025 r. 

5. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2024 rok dla Gminy Orneta. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do prowadzenia zadania z zakresu administracji 

rządowej – bieżące utrzymanie mogiły zbiorowej z okresu II wojny światowej – druk 96. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska rekomendującego podpisanie 

umowy  

o współpracy dotyczącej kompostowni – druk 97. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia „Regulaminu określającego wysokość stawek 

dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw” 

– druk 98. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów położonych w mieście Orneta w rejonie ulicy Elbląskiej – druk 99. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Orneta na lata 2025 – 2034 – druk 100. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Orneta 

na 2025 r. – druk 101. 

12. Przedstawienie i przyjęcie protokołu kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady 

Miejskiej w Ornecie w Ośrodku Sportu i Rekreacji w Ornecie w dniach 11, 20, 26 marca 2025 r. 

dotyczącej działalności (lata 2023 – 2024). 

13. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami.  

14. Interpelacje i zapytania radnych składane zgodnie z art. 24 ust. 3 - 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 

r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.). 

15. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski oraz odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na 

poprzedniej sesji. 

16. Pytania i wnioski sołtysów i mieszkańców w sprawach dotyczących gminy. 

17. Informacje i komunikaty. 

18. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dzień dobry, proszę radną Małgorzatę Jankowską  

o odczytanie informacji. Bardzo proszę już o ciszę. 

Radna Małgorzata Jankowska: Informacja dla uczestników dwunastej sesji Rady Miejskiej w Ornecie 

w dniu 30 kwietnia 2025 roku. Sesja Rady Miejskiej w Ornecie jest transmitowana na żywo i jest 

rejestrowana w formie dźwięku i obrazu. Nagranie sesji jest udostępniane w Biuletynie Informacji 

Publicznej oraz na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Ornecie. Administratorem danych 

osobowych jest Rada Miejska w Ornecie. Państwa dane osobowe będą przetwarzane w celu realizacji 

obowiązków prawnych ciążących na administratorze oraz gdy przetwarzanie jest niezbędne do 
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wykonywania zadania realizowanego w interesie publicznym lub w ramach sprawowania władzy 

publicznej powierzonej administratorowi. Podstawą prawną przetwarzania danych jest artykuł 6 ust. 

1 litera C i E rozporządzenia Unii Europejskiej z dnia 27 kwietnia 2016 roku zwane RODO w związku z 

artykułem 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym stanowiącym, iż obrady 

Rady Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obraz są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy oraz w inny 

sposób zwyczajowo przyjęty. Pełną informację dotyczącą przetwarzania Państwa danych osobowych 

można uzyskać na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Ornecie i Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu. Klauzula informacyjna wywieszona jest również na drzwiach wejściowych do sali, w której 

odbywa się sesja. Uczestnicy sesji, którzy nie chcą, aby ich wizerunek był rozpowszechniany, mogą 

stanąć w miejscu nieobjętym zasięgiem kamer. Jednocześnie informuję osoby uczestniczące w sesji 

Rady Miejskiej, aby w trakcie swoich wypowiedzi bez uzasadnionej potrzeby nie ujawniały danych 

osób niebędących funkcjonariuszami publicznymi, niepełniących funkcji publicznej, ani nie związanych 

z tą funkcją. Przewodniczący Rady Miejskiej w Ornecie Alicja Grodowska. 

 

1. Otwarcie XII sesji Rady Miejskiej w Ornecie. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Otwieram 12 sesję Rady Miejskiej w 

Ornecie. Dzień dobry. Witam wszystkich radnych Rady Miejskiej w Ornecie. Witam radnego powiatu 

lidzbarskiego Pana Wojciecha Lisowskiego. Z przyczyn osobistych w dzisiejszej sesji nie będzie 

uczestniczyła Pani Burmistrz. Witam Pana Daniela Piotrkowskiego Zastępcę Burmistrza. Witam Panią 

Annę Kich Skarbnika Gminy. Witam Panią Magdalenę Jacek Radcę Prawnego. Witam Pana Marcina 

Miszkiewicza Adwokata. Witam Komendanta Straży Miejskiej Pana Kamila Nowickiego wraz z 

pracownikiem. Witam wszystkich dyrektorów i kierowników jednostek organizacyjnych gminy. Witam 

dyrektorów i przedszkoli i szkół, pracowników Urzędu Miejskiego, wszystkich sołtysów oraz 

mieszkańców. Zamykam punkt 1. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 2, Stwierdzenie Prawomocności 

Obrad. Proszę Państwa Radnych o przyciśnięcie przycisku kworum. Dziękuję bardzo. W dzisiejszej sesji 

uczestniczy 14 radnych, a więc możemy podejmować prawomocne uchwały. Zamykamy punkt 2. 

 

3. Propozycje zmian porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 3, Propozycje zmian porządku 

obrad. Czy ktoś z Państwa Radnych, czy Pan Burmistrz chciałby zgłosić propozycję zmian porządku 

obrad? Widzę Pan Burmistrz. Proszę bardzo. 

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, proszę o 

wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia 

Zintegrowanego planu inwestycyjnego terenu usługowego położonego przy ulicy Olsztyńskiej w 

Ornecie. 
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Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa 

Radnych jest za przyjęciem tego wniosku proszę o naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw, kto się 

wstrzymał ? Uchwała została wprowadzona do porządku obrad 14 głosami za. Czy ktoś jeszcze chciałby 

zmienić jakiś porządek obrad? Nie widzę. To chwileczkę dla Pani Kasi, żeby Pani Kasia mogła 

wprowadzić uchwałę. Dziękuję bardzo. Zamykamy punkt 3. 

Zmieniony Porządek obrad 

1. Otwarcie XII sesji Rady Miejskiej w Ornecie. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Propozycje zmian porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu XI sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 26 marca 2025 r. 

5. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2024 rok dla Gminy Orneta. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do prowadzenia zadania z zakresu administracji 

rządowej – bieżące utrzymanie mogiły zbiorowej z okresu II wojny światowej – druk 96. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska rekomendującego podpisanie 

umowy o współpracy dotyczącej kompostowni – druk 97. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia „Regulaminu określającego wysokość stawek 

dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw” 

– druk 98. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów położonych w mieście Orneta w rejonie ulicy Elbląskiej – druk 99. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Orneta na lata 2025 – 2034 – druk 100. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Orneta 

na 2025 r. – druk 101. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia 

Zintegrowanego planu inwestycyjnego terenów usługowych położonych przy ulicy Olsztyńskiej w 

Ornecie - druk 102. 

13. Przedstawienie i przyjęcie protokołu kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady 

Miejskiej w Ornecie w Ośrodku Sportu i Rekreacji w Ornecie w dniach 11, 20, 26 marca 2025 r. 

dotyczącej działalności (lata 2023 – 2024). 

14. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami. 

15. Interpelacje i zapytania radnych składane zgodnie z art. 24 ust. 3 - 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.). 

16. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski oraz odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na 

poprzedniej sesji. 

17. Pytania i wnioski sołtysów i mieszkańców w sprawach dotyczących gminy. 

18. Informacje i komunikaty. 

19. Zamknięcie obrad. 
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Głosowano w sprawie: Propozycje zmian porządku obrad. Wprowadzenie jako punkt 12 porządku 

obrad - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia 

Zintegrowanego planu inwestycyjnego terenów usługowych położonych przy ulicy Olsztyńskiej w 

Ornecie - druk 102. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, 

Piotr Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej 

Salamonik, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Paweł Skowyrski 

4. Przyjęcie protokołu XI sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 26 marca 2025 r. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 4. Przyjęcie protokołu 11 sesji 

Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 26 marca. Wszyscy otrzymaliśmy protokół programem eSesja. 

Mieliśmy możliwość zapoznania się. Czy są jakieś pytania do protokołu? Nie widzę, a więc 

przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu? Kto jest przeciw, 

kto się wstrzymał? Słucham? Za, tak? Pan Adam Kaczmarek jest za. Dobrze. Dziękuję bardzo. Protokół 

został przyjęty jednogłośnie. Zamykamy punkt 4 dzisiejszego posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu XI sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 26 marca 2025 r. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, 

Piotr Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej 

Salamonik, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Paweł Skowyrski 

5. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2024 rok dla Gminy Orneta. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 5. Ocena zasobów pomocy 

społecznej za rok 2024 dla gminy Orneta. Na posiedzeniu Komisji Wspólnych Pani Dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła nam ocenę zasobów. Mieliśmy też możliwość zapoznania 

się, bo otrzymaliśmy w programie eSesja. Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zadać jakieś pytanie? 

Nie widzę, a więc przechodzimy do głosowania. Kto jest za przyjęciem Oceny zasobów pomocy 

społecznej? Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Ocena zasobów pomocy społecznej za 2024 rok dla 

gminy Orneta została przyjęta jednogłośnie. Zamykamy punkt 5. 

 

Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2024 dla gminy Orneta, stanowi załącznik nr 4 do protokołu 

sesji. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie Oceny zasobów pomocy społecznej za 2024 rok dla Gminy Orneta. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, 

Piotr Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej 

Salamonik, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Paweł Skowyrski 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do prowadzenia zadania z zakresu 

administracji rządowej – bieżące utrzymanie mogiły zbiorowej z okresu II wojny światowej – druk 

96. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 6. Rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie Przyjęcia do prowadzenia zadania z zakresu administracji rządowej - bieżące utrzymanie 

mogiły zbiorowej z okresu II wojny światowej. Proszę Pana Burmistrza, o krótką informację na temat 

projektu uchwały. 

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: Projekt uchwały o wyrażenie zgody daje możliwość 

dla gminy zawrzeć się z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim zadanie polegające na bieżącym utrzymaniu 

mogiły zbiorowej z okresu II wojny światowej zlokalizowanej przy ulicy Warmińskiej. Chcemy za to 

zakupić kwiaty i utrzymać tą mogiłę w należytym porządku. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do projektu uchwały? Nie 

widzę. Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię na posiedzeniu wszystkich komisji stałych, a więc 

przechodzimy do głosowania projektu uchwały. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem uchwały? 

Proszę o podniesienie mandatu i przyciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Uchwała 

została podjęta jednogłośnie. Zamykamy punkt 6. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do prowadzenia zadania z 

zakresu administracji rządowej – bieżące utrzymanie mogiły zbiorowej z okresu II wojny światowej – 

druk 96. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, 

Piotr Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej 

Salamonik, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Paweł Skowyrski 

Uchwała nr BRM.0007.23.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 30 kwietnia 2025 r. - stanowi załącznik 

nr 5 do protokołu sesji. 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska rekomendującego podpisanie 

umowy o współpracy dotyczącej kompostowni – druk 97. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 7. Rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie przyjęcia stanowiska rekomendującego podpisanie umowy o współpracy dotyczącej 

kompostowni. Proszę Pana Burmistrza o informację. 
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Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: Projekt był omawiany na komisji przez Pana Prezesa. 

Chodzi o wyrażenie stanowiska tutaj Państwa o możliwości wydzierżawienia części, oczyszczalni 

ścieków, a chodzi konkretnie o kompostownie dla firmy Ekosystem. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do projektu uchwały? Proszę 

bardzo Pan radny Marcin Jotko. 

Radny Marcin Jotko: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo. 

Dostaliśmy na program e-Sesję poprawioną, zgodnie z ostatnimi ustaleniami na Komisji wersję tej 

uchwały, ale nie jest ona za bardzo precyzyjna. Jak się ją odczyta, to brzmi to dosyć dziwnie. O co mi 

chodzi? Momencik tylko się otworzy. Rada Miejska w Ornecie wyraża stanowisko, że miejska spółka 

komunalna PWiK z siedzibą w Ornecie z uwagi na obecną, obecną trudną sytuację ekonomiczną 

rekomenduje zawarcie umowy. Według mnie, jeżeli dobrze z tego rozumiem, wychodzi na to, że 

miejska spółka rekomenduje zawarcie umowy, pomijając te wszystkie rzeczy, które są w środku. Jest 

to według mnie troszkę niepoprawnie, bo to nie spółka rekomenduje, tylko Rada Miejska. 

Proponowałbym zapis taki. Będzie to brzmiało: ,,Rada Miejska w Ornecie wyraża stanowisko, w którym 

rekomenduje Miejscowej Spółce Komunalnej PWiK siedzibą w Ornecie z uwagi na trudną sytuację 

ekonomiczną, zawarcie umowy o współpracy i dzierżawie...” . Dalsza część pozostałaby bez zmian.  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Musimy przegłosować wniosek, bo wtedy na Komisji 

zgodziliśmy się na to, ale analizował Pan radny, dobrze...  

Radny Marcin Jotko: Myślałem, że to troszkę inaczej będzie wyglądać.  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dobrze, a więc przechodzimy. Tylko muszę wziąć do... Pani 

Małgosiu mogę prosić druk? Czy odczytać jeszcze raz, żeby radni jeszcze raz usłyszeli zapis? Tak jak 

Marcin przeczytał tak, a więc proszę bardzo. Pani Anna Bartoszewicz? Za. Grodowska Alicja - Za, Pani 

Małgorzata Jankowska-Za, Pan Marcin Jotko- Za, Pan Piotr Junko- Za, Pan Adam Kaczmarek- Za, Pani 

Danuta Kamińska- Za, Pan Daniel Kogut- Za, Pan Józef Marijko- Za, Pan Emil Rońda- Za, Pan Andrzej 

Salamonik- Za, Pan Paweł Skowyrski- nieobecny, Pan Józef Uzar- Za, Pan Tomasz Włodarczyk- Za, Pan 

Mariusz Wocial- Za. Wniesiona tutaj poprawka przez Pana radnego Marcina Jotko, jednogłośnie została 

przyjęta. 

 

Imienny wykaz głosowania wniosku radnego Marcina Jotko, stanowi załącznik nr 6 do protokołu sesji. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: A więc teraz głosujemy. Czy są pytania jeszcze do projektu 

uchwały? Nie widzę, a więc głosujemy projekt uchwały z tą zmianą, którą tutaj wprowadził kolega 

Marcin Jotko. Kto jest za? Proszę o podniesienie mandatu i przyciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? Uchwała została podjęta jednogłośnie. Zamykamy punkt 7. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska 

rekomendującego podpisanie umowy o współpracy dotyczącej kompostowni – druk 97. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, 

Piotr Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej 

Salamonik, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Paweł Skowyrski 

 

Uchwała nr BRM.0007.24.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 30 kwietnia 2025 r. - stanowi załącznik  

nr 7 do protokołu sesji. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia „Regulaminu określającego wysokość stawek 

dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz szczegółowe 

warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw” – druk 98. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 8. Rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw. Otwieram dyskusję. 

Proszę, Pan Burmistrz pierwszy się zgłosił, tak. 

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: Ja tylko w zasadzie w ramach przedstawienia tego 

regulaminu. Czy mogę, czy to już przechodzimy do dyskusji? Bo w zasadzie ten regulamin już był 

prędzej przedstawiany tutaj dla Szanownej Rady i na ostatniej komisji zostały wypracowane zmiany w 

jednej z tabel, w tabeli dodatków funkcyjnych. I po uzyskaniu opinii tutaj i Solidarności i Związku 

Nauczycielstwa przedkładamy już nowy regulamin zatwierdzony przez tę organizację. I w zasadzie tyle. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Pan radny Józef Uzar, proszę bardzo. 

Radny Józef Uzar: Dziękuję. Pani Przewodnicząca, Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo. Ja mam 

wniosek do tego projektu uchwały. Chodzi o to, żeby w paragrafie 7, tam tabela dodatków funkcyjnych, 

przywrócić wysokość proponowanych stawek z 1 wersji uchwały. Nadmieniam, że ta 1 wersja uchwały 

została zaopiniowana przez związki zawodowe i została zaopiniowana pozytywnie. Chcę powiedzieć, 

że chodzi tutaj o kwestię zmiany. W punkcie pierwszym byłoby od 2500 do 4000, w punkcie drugim od 

2500 do 4000, w punkcie trzecim od 1500 do 2000 i w punkcie czwartym od 1500 do 3000. Dziękuję 

bardzo. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Poddaję wniosek Pana… Jeszcze dyskusje 

najpierw? Czy ktoś ma jakieś uwagi? Pan Burmistrz, tak proszę bardzo. 

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: Jeżeli można, w ramach zmiany tabeli dodatków 

funkcyjnych, jeżeli będziemy jeszcze raz procedować, jeżeli uzyska pozytywną opinię tutaj Państwa 

Radnych, będziemy musieli jeszcze raz uzyskać opinię od tych dwóch organizacji. Takie jest stanowisko 

tutaj naszej, naszych radców prawnych, więc musimy mieć to na uwadze. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję. Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Proszę Pan 

radny Piotr Junko. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Junko: Dziękuję bardzo. Szanowna Pani Przewodnicząca, Panie 

Burmistrzu, Szanowni Państwo. Przed chwilą we wniosku słyszeliśmy słowa, że poprzednia wersja 

projektu otrzymała pozytywną opinię związków zawodowych. Ja chciałbym tylko przypomnieć, że po 
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proponowanej przez Radę, przez większość Rady zmianie, która jest zawarta w bieżącej uchwale i w 

bieżących stawkach dodatku funkcyjnego, opinia jednego ze związków, Związku Solidarności, jest 

również pozytywna. Nie ma do tego żadnych zastrzeżeń. Chciałem również przypomnieć, że stawki, 

które proponowane są w tej uchwale, czyli 2000 do 3200 dla dyrektorów, to są stawki, które są 

zbliżone, nie niższe, niż stawki w gminach ościennych. Chciałem to podkreślić. Następna sprawa to jest 

fakt, że jeśliby Rada Miejska dała widełki w wysokości dodatków funkcyjnych, w wysokości do 4000, to 

chciałbym tylko Państwu uświadomić, że Pani Burmistrz w tej chwili ma dodatek funkcyjny w wysokości 

2800 zł. Więc troszeczkę chyba powinniśmy zachować rozsądek z tym związany. Kolejna, sprawa to jest 

dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy inni niż dyrektorzy szkoły, którzy już nas informowali, że 

w momencie gdy zostanie uchwalona podwyżka, zgłoszą się również w tej sprawie, do Pani Burmistrz 

o podwyżkę swoich dodatków funkcyjnych i wcale się temu nie dziwię. I chyba najważniejsza sprawa 

kwota 2000 do 3200 to jest podwyżka dla nauczycieli. Te dodatki funkcyjne do tej pory, w tej chwili 

obowiązujące, to jest 1000 zł do 2200, więc Rada Miejska nie obniża tych, tej propozycji tylko 

podwyższa, o tysiąc złotych, średnio tysiąc złotych i uznaje, że ten wniosek jest niezasadny. Dziękuję 

bardzo. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Proszę kolejny głos, Pan radny Józef Uzar. 

Radny Józef Uzar: Chcę nadmienić tylko, że 1 wersja uchwały, projektu uchwały, była zaopiniowana 

pozytywnie przez oba związki, a 2 wersja została pozytywnie zaopiniowana tylko przez jeden związek. 

Więc jeżeli mamy się trzymać tej kwestii, to wiemy, że ZNP tę drugą wersję zaopiniował negatywnie. 

Ja wiem, że to jest tylko opinia niewiążąca dla Rady, ale jestem zadziwiony tym, że mamy ponownie 

zaciągać opinię, kiedy w tej sprawie, akurat tego, tej wysokości jest opinia Związków Zawodowych. Ona 

jest wyrażona przez oba związki, tak? Więc zastanawiam się po co mamy ponownie zaciągać opinię? 

Jeżeli by mój wniosek przeszedł. To tylko tyle nadmieniam. Dziękuję bardzo. 

Radca Prawny Magdalena Jacek: Proszę Państwa, biorąc pod uwagę, że spodziewaliśmy się, że mogą 

być pewne rozbieżności w Państwa stanowiskach, analizowaliśmy nurt orzeczniczy dotyczący artykułu 

30 ustęp 6a Karty Nauczyciela i w ten nurt wpisuje się orzecznictwo bardzo ugruntowane, że każda 

zmiana powinna zostać skierowana do opinii, niezależnie od tego czy wcześniej była pozytywna, czy 

była negatywna, bo tak jak Pan tutaj słusznie zauważył, nie musimy dojść do etapu takiego, że związki 

będą zawsze aprobowały i zgadzały się w zupełności, natomiast nie możemy pominąć procedury 

uzgodnienia. Tak naprawdę założeniem ustawodawcy było wprowadzenie związków w procedurę 

uzgodnienia i nie możemy jej pominąć, ponieważ ustawodawca formułując takie założenia w ustawie, 

stworzył możliwość i położył nacisk na to, nie tyle co na efekt uzgodnień w postaci osiągnięcia zgody, 

ile na sam proces dochodzenia do tej zgody i dochodzenia do jednolitości stanowisk. Tym samym nie 

możemy pominąć, bowiem narazimy się na ewentualną nieważność. Także nie jesteśmy w stanie 

Państwu zarekomendować, zarekomendować innego rozwiązania w tym momencie, jeżeli idziemy do 

zmiany, znowu.  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. O głos poprosiła Pani Radna Danuta 

Kamińska. Proszę. 

Radna Danuta Kamińska: Pani Przewodnicząca, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. 

W ostatnich tygodniach w naszej gminie wiele się mówiło na temat dodatków funkcyjnych dla 
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dyrektorów placówek oświatowych. Pierwotna propozycja uchwały zgłoszona przez Panią Burmistrz 

zakładała maksymalny dodatek funkcyjny na poziomie 4 tysięcy. Ostatecznie jednak Rada, po analizie 

sytuacji, po dyskusjach w komisjach, przyjęła stanowisko, gdzie ustalono górną granicę tego dodatku 

na poziomie 3 200. Czy to dobra decyzja? Uważam, że tak. Jako nauczycielka i Przewodnicząca Komisji 

Oświaty doskonale wiem, jak wymagająca jest i odpowiedzialna praca dyrektora. To nie tylko 

zarządzanie kadrą, dokumentacją, ale także szybkie reagowanie na nieprzewidziane sytuacje, jakie 

mieliśmy całkiem niedawno. A czy 3 200 dodatku funkcyjnego to kwota idealna? Być może nie, ale to 

realne i uczciwe podniesienie dodatku, aż o 1000 złotych, w stosunku do dotychczasowego poziomu 

obowiązującego od 2019 roku. To wyraźny sygnał, że doceniamy pracę dyrektorów. Jednocześnie nie 

możemy tracić z oczu szerszej perspektywy tej finansowej. Nasza gmina, jak wiele innych w Polsce 

zmaga się z licznymi wyzwaniami budżetowymi. Mamy obowiązek odpowiedzialnego gospodarowania 

środkami publicznymi. 3200 jako dodatek funkcyjny dyrektorów szkół i przedszkoli to kompromis. Krok 

w stronę wyższych wynagrodzeń, ale taki, który gmina jest w stanie udźwignąć. Ważna jest 

sprawiedliwość wobec innych pracowników. Wielu pracowników administracji nie otrzymało w 

ostatnich latach takiej podwyżki. Ustalając dodatek funkcyjny na poziomie 3200 zachowujemy 

proporcje i unikamy sytuacji, w której różnice między dyrektorami szkół a innymi dyrektorami 

jednostek podległych w gminie byłyby drastycznie wielkie, różnice. Dodam tylko, że dodatek funkcyjny 

Burmistrza jest dużo, dużo niższy. Nie kieruję się emocjami ani populizmem. Nie jestem też 

zwolenniczką maksymalnych stawek za wszelką cenę. Uważam, że decyzje powinny być rozważne, 

wyważone i odpowiedzialne. Takie, które służą wszystkim mieszkańcom. Dlatego z pełnym 

przekonaniem popieram przedłożoną uchwałę. Jestem przeciwko wnioskowi przedłożonemu. To dobra 

decyzja, mądra, wyważona i oparta na realnych możliwościach naszej gminy. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Proszę bardzo Pan radny Adam Kaczmarek 

się zgłosił, proszę. 

Radny Adam Kaczmarek: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo. 

Ja tylko chciałbym doprecyzować jedną rzecz. Mówimy tutaj o podwyżce, o obniżce i tak dalej i tak 

dalej. Ten regulamin określa tylko i wyłącznie widełki. Widełki od 2 200, w przypadku tego wniosku 

Pana Uzara, do 4000. Tak samo jest w przypadku tej propozycji, która jest w projekcie uchwały. To nie 

jest żadna nasza podwyżka. Ten dodatek, zgodnie z prawem i kompetencjami, przyznaje Burmistrz 

swoim dyrektorom. I nigdzie nie jest zapisane, już to powtarzam po raz 4 albo 5, nigdzie nie jest 

napisane, że jeżeli to będzie 2200-4000, to Pani Burmistrz musi dać 4 tysiące czy 3,5 tysiąca, 

dyrektorom, czy wyżej od swojego dodatku funkcyjnego. To Burmistrz zdecyduje o tym, jaki dodatek 

dostanie dyrektor. My nic tu nie podwyższamy. Zmieniamy tylko widełki najniższe i najwyższe. A 

Burmistrz, oceniając pracę swoich dyrektorów, oceni i da taki dodatek, jaki będzie uważał za stosowny. 

Także nie wprowadzajmy w błąd opinii publicznej, że my tutaj coś ustalamy, podwyższamy czy 

obniżamy, bo my tego nie robimy. My tylko sugerujemy widełki w regulaminie, a dodatek przyzna Pani 

Burmistrz. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych chciałby 

zabrać głos? Nie widzę, a więc przechodzimy do głosowania wniosku, który złożył Pan radny Józef Uzar. 

Czyli do powrotu tych kwot, które były zawarte w tej pierwszej wersji projektu uchwały. Pani Anna 
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Bartoszewicz- przeciw, Grodowska Alicja - przeciw, Pani Małgorzata Jankowska- przeciw, Marcin Jotko 

- wstrzymuję się, Piotr Junko - przeciw, Pan Adam Kaczmarek - za, Pani Danuta Kamińska - przeciw, Pan 

Daniel Kogut- za, Pan Józef Marijko - za, Pan Emil Rońda - wstrzymuję się, Pan Andrzej Salamonik- za, 

Pan Paweł Skowyrski - nieobecny, Pan Józef Uzar - za, Pan Tomasz Włodarczyk- przeciw, Pan Mariusz 

Wocial - przeciw. Wynik głosowania 5 głosów za, 7 głosów przeciw, 2 głosy wstrzymujące, a więc 

wniosek zostaje odrzucony i będziemy procedować tą uchwałę, która została na druku 98. 

 

Imienny wykaz głosowania wniosku radnego Józefa Uzara, stanowi załącznik nr 8 do protokołu sesji. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Pan radny Marcin 

Jotko, proszę bardzo. 

Radny Marcin Jotko: Pani Przewodnicząca, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, ja wstrzymałem się w tym 

głosowaniu, w kwestii tego wniosku z kilku powodów. Przedstawiałem je na komisji, przedstawię je 

również teraz. Skorzystam, że są tu prawnicy, być może w pewnych kwestiach pomogą. Pierwsza rzecz, 

która nie pasuje mi w tym regulaminie, to jest paragraf 4, który bardzo ogólnie opisuje jak będzie 

ustalana wysokość budżetu dla szkoły przypadająca na każdy etap kalkulacyjny, tak jak jest zapisane. 

W poprzedniej uchwale kwoty dodatków motywacyjnych zawarte w budżecie były ustalane w prosty 

sposób, były określone jedną liczbą, wynosiło to ileś procent. W tym momencie nie ma w tym zapisie 

żadnej stawki procentowej, żadnych kwot i nie wyobrażam sobie jak ktoś, kto będzie planował budżet, 

będzie miał możliwość przyporządkowania określonych kwot dodatków motywacyjnych dla 

poszczególnych nauczycieli. Tak jak mówiłem, Pani Skarbnik wskazywała na tym, o tym, że będą to 

wytyczne, no ale nie wyobrażam sobie tego, żeby wytyczne były, były za każdym razem regulowane 

przez wolę kogoś, kto będzie podejmował tą decyzję. Ponadto w zapisach o dodatku funkcyjnym nie 

ma również wskazania, jak będzie tworzony fundusz dodatku funkcyjnego. Nie ma opisanego ile będą, 

będą wynosić te kwoty, jak to będzie liczone. To jest jeden z problemów, który tutaj występuje. Kolejny, 

to jest ten, który, o który chciałbym zapytać. Artykuł 3 jest literalnym przepisaniem karty nauczyciela. 

Czy to tak może być? Właśnie o to chodzi, dlatego, pytam, dlatego, że jeżeli my w pewnym momencie, 

2 czy 3 lata temu ustalaliśmy zmiany w budżecie i przepisywaliśmy artykuły z ustawy o samorządzie, 

to nam RIO zarzuciło, że jest to powielenie aktu prawnego i nie powinno się to znaleźć w uchwale. 

Jeżeli uznamy, że regulamin jest integralną częścią uchwały, no to jest to podobny przypadek. Dlatego 

o to pytam. 

Radca Prawny Magdalena Jacek: Artykuł 3, może od tego zacznę. Faktycznie jest, jest taki sam jak 

artykuł z naszego, z naszego regulaminu jest artykuł 33 ustęp 1 karty nauczyciela i nie ma, nie ma w 

komentarzach żadnego odniesienia, że on powinien być rozwinięty. On jest dość precyzyjnie, dość 

precyzyjnie określony. Jest tutaj kwestia wynagrodzenia, znaczy wysokość tego dodatku jest określona 

na tyle precyzyjnie, że jakby rozwijanie go tak naprawdę mogłoby spowodować jakieś dodatkowe 

komplikacje i nie ma w orzecznictwie żadnego wskazania, że powinien wyglądać, powinien wyglądać 

inaczej. Przynajmniej ja się nie doszukałam, więc, więc nie mogę zarekomendować innego zapisu niż 

taki jak widnieje w paragrafie 3 regulaminu. Przepraszam, nie wiem czy mam powtórzyć, najmocniej 

Państwa przepraszam. Chodziło o ten artykuł 3, faktycznie jest on tożsamy z artykułem 33 ustęp 1 karty 
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nauczyciela i zgodnie z komentarzami, z którymi się zapoznawałam, nie ma przesłanek, aby go w 

jakikolwiek sposób precyzować, uzupełniać, rozwijać, gdyż jest on dość precyzyjny i jakby wprost 

pokazuje jak tą wysokość dodatku liczyć, jaka ona ma być i nie znalazłam jakby komentarzy czy 

orzecznictwa, które by rekomendowało jego zmianę, więc uważam, że w tej formie jak najbardziej 

może pozostać. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo, Pan radny Marcin Jotko. 

Radny Marcin Jotko: Mi nie chodziło o rozwijanie tego artykułu, który mamy w regulaminie, tylko 

wręcz przeciwnie. Czy nie wystarczyłby zapis, który mówiłby o tym, że zasady wypłacania wysługi lat 

czy dodatku stażowego, jak zwał, tak zwał, określa artykuł ten i ten kodeksu, karty nauczyciela? To tylko 

taka kwestia, ale zostawiam to. Kolejna rzecz, która nie podoba mi się w tej uchwale. Co prawda było, 

był ten artykuł również w poprzedniej uchwale, ale no wtedy się niestety nie dopatrzyłem tego. To jest 

paragraf 8... paragraf 4 punkt 8. Jest tutaj określona wysokość ewentualnego dodatku motywacyjnego, 

który będzie powiększony w przypadku, gdy nauczyciel będzie prowadził różnego rodzaju projekty 

unijne. Pomijam fakt, że wskazane jest tutaj, że dotyczy to tylko funkcji kierowniczych, więc jeżeli 

nauczyciel będzie prowadził jakiekolwiek projekty unijne, no jego ten akurat artykuł nie będzie 

obejmował. Kolejna rzecz to zapis mówiący o tym, że dodatek motywacyjny w takim momencie może 

być zwiększony o maksymalnie 25% w stosunku do dodatku przyznanego, więc jeżeli te 25%, to jak 

mamy to rozumieć? Czy będzie to dodanie do już przyznanego dodatku 25%, jeżeli  uznamy, że będzie 

to maksymalne? Czy będziemy obliczać 25% od przyznanego dodatku? 

Radca Prawny Magdalena Jacek: Dobra, chyba się udało tym razem. Dojdę do wprawy, mam nadzieję. 

Zapis wskazuje, przysługuje dodatek motywacyjny zwiększony o maksymalnie 25%, więc...jeszcze raz 

proszę.. W stosunku do przyznanego, więc jakby, wydaje mi się dość czytelne, że zwiększony 

maksymalnie o 25%, bo chyba nie zrozumiałam intencji Pana pytania, gdzie jest kłopot? Bo mi się 

wydaje, że on jest dość jasny. Przykładowo, jeżeli dodatek by wynosił podstawowe 1000 złotych, 

zwiększony maksymalnie o 25% to odczytujemy jako maksymalnie 1250 złotych. 

Radny Marcin Jotko: Chodzi mi o takie coś. Założenie 10% ktoś dostaje dodatku motywacyjnego, bo 

Pani mówi o kwocie, a dodatek motywacyjny jest przyznawany w procentach, czyli ktoś dostaje 10%. I 

teraz prowadzi projekt unijny, należy mu się, powiedzmy, że te 25%. Czy on otrzymując ten dodatkowy 

dodatek będzie zarabiał 35, czyli 10 plus 25%, czy będzie to 25% od 10, czyli 2,5%? 

Adwokat Marcin Miszkiewicz: Czytając ten zapis, jakby też literalnie, należy odnieść się już w naszej 

ocenie odnosząc się, przepis mówi, że w stosunku do, w stosunku do dodatku przyznanego, czyli 

dodatek pierwotny, pierwszy jest podstawą do obliczenia i to od niego 1/4 z tego dodatku będzie.  

Radny Marcin Jotko: Czyli 12,5, tak? 

Adwokat Marcin Miszkiewicz: W tym przykładzie tak. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Czy ktoś jeszcze ma pytania? Nie widzę, a więc przechodzimy 

do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem? Proszę o naciśnięcie przycisku i podniesienie 

mandatu. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Pani Anna Bartoszewicz jeszcze. Uchwała została przyjęta 

7 głosami za, przy 3 głosach przeciwnych i 4 głosach wstrzymujących. Zamykamy punkt 8. 
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Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia „Regulaminu 

określającego wysokość stawek dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki 

pracy oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 

i godziny doraźnych zastępstw” – druk 98. 

Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (7) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Piotr Junko, 

Danuta Kamińska, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (3) Marcin Jotko, Adam Kaczmarek, Józef Marijko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Daniel Kogut, Emil Rońda, Andrzej Salamonik, Józef Uzar 

BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Paweł Skowyrski 

Uchwała nr BRM.0007.25.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 30 kwietnia 2025 r. - stanowi załącznik 

nr 9 do protokołu sesji. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów położonych w mieście Orneta w rejonie ulicy Elbląskiej – druk 99. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 9. Rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w 

mieście Orneta w rejonie ulicy Elbląskiej. Proszę Pana Burmistrza o informacje na temat projektu 

uchwały. Proszę bardzo. 

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: Pani Przewodnicząca. Uchwała była przedstawiana 

na ostatniej komisji. Zostało wszystko wytłumaczone nawet przez planistę. Jest to teren ulicy Elbląskiej 

jadąc w kierunku Pasłęka po lewej stronie. Zakłada tereny inwestycyjne, przemysł, usługowe i 

zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej oraz usługowo-handlowe oraz gastronomii i stacji paliw. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa radnych chce zadać 

pytanie? Nie ma. Nie widzę. Informuję, że projekt uchwały pozytywną opinię na posiedzeniu Komisji 

Wspólnych otrzymał, a więc przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem 

proszę o podniesienie mandatu. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Pan Józef Marijko... Uchwała 

została podjęta jednogłośnie. Zamykamy punkt 9. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w mieście Orneta w rejonie ulicy Elbląskiej – 

druk 99. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, 

Piotr Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej 

Salamonik, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Paweł Skowyrski 

Uchwała nr BRM.0007.26.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 30 kwietnia 2025 r. - stanowi załącznik 

nr 10 do protokołu sesji. 



Strona 14 z 23 

BRM.0002.4.2025 Protokół nr 4/2025 XII sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 30 kwietnia 2025 r. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Orneta na lata 2025 – 2034 – druk 100. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 10. Rozpatrzenie projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Orneta na lata 

2025-2034. Proszę Panią Skarbnik o informację.  

Skarbnik Gminy Anna Kich: Dokonane zmiany Wieloletniej Prognozie Finansowej, są spójne ze 

zmieniającą uchwałą w sprawie budżetu gminy Orneta na rok 2025 i dotyczą one wartości zbiorczych, 

określone w załączniku numer 1 i 2 do niniejszej uchwały. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do projektu uchwały? Nie 

widzę. Opinia również, uchwała, projekt uchwały, otrzymał pozytywną opinię na posiedzeniu Komisji 

Stałych. Przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem projektu uchwały 

proszę o naciśnięcie przycisku, podniesienie mandatu. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Uchwała 

została podjęta jednogłośnie. Zamykam punkt 10. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Orneta na lata 2025 – 2034 – druk 100. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, 

Piotr Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej 

Salamonik, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Paweł Skowyrski 

Uchwała nr BRM.0007.27.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 30 kwietnia 2025 r. - stanowi załącznik 

nr 11 do protokołu sesji. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Orneta na 2025 r. – druk 101. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 11. Rozpatrzenie projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Orneta na 2025 rok. Otrzymaliśmy tą 

poprawioną uchwałę, zmienioną, gdzie głosowaliśmy na posiedzeniu Komisji Stałych. Państwo 

otrzymaliście ją. Czy są pytania do projektu uchwały? Czy Pani Skarbnik może chciałaby coś powiedzieć 

jeszcze? Proszę bardzo. 

Skarbnik Gminy Anna Kich: Po uwzględnieniu wniosku zgłoszonego na ostatniej Komisji Wspólnej 

zwiększa się dochody i wydatki o kwotę dwieście trzydzieści trzy tysiące czterysta z przeznaczeniem na 

ulgowe, ulgowe przejazdy w publicznym transporcie zbiorowym. Są to kwoty wypłaty rekompensat dla 

przewoźnika, zgodnie z zawartym porozumieniem z województwem warmińsko -mazurskim oraz 

dokonuje się zmiany w wydatkach z planu z tak zwanej opieki medycznej weekendowej - 75 tysięcy 

przeznacza się na wsparcie finansowe dla: Zespołu Opieki Zdrowotnej w Lidzbarku Warmińskim 55 

tysięcy, Zespołu Opieki... Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym Mieście - 10 tysięcy oraz 

Państwowej Straży Pożarnej w Olsztynie, jednostka PSP w Lidzbarku Warmińskim również 10 tysięcy. 

Dziękuję bardzo. 
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Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do projektu uchwały? Nie 

widzę. Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię na posiedzeniu Komisji Wspólnych, a więc 

przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem, proszę o podniesienie 

mandatu i przyciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Uchwała została podjęta 

jednogłośnie 14 głosami za. Zamykamy punkt 11. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu gminy Orneta na 2025 r. – druk 101. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14)Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, 

Piotr Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej 

Salamonik, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Paweł Skowyrski 

Uchwała nr BRM.0007.28.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 30 kwietnia 2025 r. - stanowi załącznik 

nr 12 do protokołu sesji. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia 

Zintegrowanego planu inwestycyjnego terenów usługowych położonych przy ulicy Olsztyńskiej  

w Ornecie - druk 102. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 12. Rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia Zintegrowanego planu inwestycyjnego 

terenów usługowych położonych przy ulicy Olsztyńskiej w Ornecie. Jest to uchwała wprowadzona, a 

więc przeczytam projekt. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały – druk 102. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Czy są pytania do projektu? Pan Burmistrz proszę bardzo. 

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: Pytań nie mam, tylko w ramach takiego uzupełnienia. 

Cała uchwała, cały projekt uchwały był ostatnio omawiany na komisji. Na wniosek zainteresowanych 

stron, na wniosek inwestorów, mieszkańców jest, tutaj prosimy o wyrażenie zgody na przystąpienie do 

sporządzenia Zintegrowanego planu inwestycyjnego. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do projektu uchwały? Nie 

widzę, a więc przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem uchwały? Proszę 

o podniesienie mandatu i przyciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała została 

podjęta jednogłośnie. Zamykamy punkt 12. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

do sporządzenia Zintegrowanego planu inwestycyjnego terenów usługowych położonych przy ulicy 

Olsztyńskiej w Ornecie - druk 102. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, 

Piotr Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej 

Salamonik, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Paweł Skowyrski 
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Uchwała nr BRM.0007.29.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 30 kwietnia 2025 r. - stanowi załącznik 

nr 13 do protokołu sesji. 

Uchwała nr BRM.0007.29.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 30 kwietnia 2025 r. – zanonimizowana, 

stanowi załącznik nr 13a do protokołu sesji. 

13. Przedstawienie i przyjęcie protokołu kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady 

Miejskiej w Ornecie w Ośrodku Sportu i Rekreacji w Ornecie w dniach 11, 20, 26 marca 2025 r. 

dotyczącej działalności (lata 2023 – 2024). 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 13. Przedstawienie i przyjęcie 

protokołu kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ornecie, w Ośrodku 

Sportu i Rekreacji w Ornecie w dniach 11, 20 i 26 marca 2025 roku dotyczącej działalności lat 2023-

2024. Proszę Panią Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o odczytanie protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Małgorzata Jankowska odczytała protokół pokontrolny z 

przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ornecie, w Ośrodku Sportu i Rekreacji w 

Ornecie w dniach 11, 20 i 26 marca 2025 roku. 

Protokół kontroli stanowi załącznik nr 14 do protokołu sesji. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do przedstawionego 

protokołu? Proszę bardzo pan radny Piotr Junko. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Junko: Dziękuję za udzielenie głosu. Ja mam jedno pytanie, bo w 

protokole jest zapis, że na lata 2023-2024 przy projektowaniu budżetu zaplanowano wynagrodzenie 

dla 11 osób. Zatrudnionych na umowę, ale czy na 11 etatów, czy na 11 osób, które były zatrudnione i 

na ilość etatów, która rzeczywiście była w Ośrodku Sportu. Dlaczego to pytanie? Wg mnie to jest dosyć 

istotne, bo widzę tutaj zróżnicowanie zapotrzebowania i zgłaszania do budżetu ilości etatów względem 

rzeczywiście tych etatów istniejących. I tak sobie myślę, że jeśli od 2010 roku był 1 lub blisko 1 etap 

zgłaszany, więcej zapotrzebowany, to czy te pieniądze były wydawane na właśnie te etaty, czy na inne 

rzeczy. Nie wiem, czy to jest jasne moje pytanie? Korzystając z okazji, że Pan Dyrektor jest, czy 

zechciałby odpowiedzieć na to pytanie. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Odpowie Pan Dyrektor? 

Dyrektor OSiR w Ornecie Andrzej Gierlof: Dzień dobry Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo. 

Planowanie zawsze było na strukturę organizacyjną zatwierdzoną, czyli na 11 etatów, tak jak to Pani 

Przewodnicząca czytała. I takie są zapisy w protokole. Na pełne etaty. Wykorzystanie natomiast, z 

uwagi na to, że etat specjalisty nie był obsadzony, nie było z 11 etatów pełnych, stąd te różnice 

powstają i następowały, no niewykorzystane środki z tytułu wynagrodzeń były zwracane z powrotem 

do budżetu. Środków na wynagrodzenia nie można wydać, na nic innego, Panie Radny, także powstały 

na pewno oszczędności, kosztem tego 1 niezatrudnienia specjalisty, a obowiązki specjalisty 

wykonywali też, to zaznaczono w protokole, inni pracownicy Ośrodka. Ekonomicznie patrząc w 

złotówkę to oszczędności dla budżetu, bez, uważam, uszczerbku dla działalności ośrodka. Nie wiem czy 

to jest zrozumiałe. Dziękuję. 
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Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze pytania. Nie widzę, a więc 

przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu? Proszę o 

podniesienie mandatu i przyciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Pan Emil, za, 

Rońda. Protokół został przyjęty jednogłośnie. Zamykamy punkt 13. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady 

Miejskiej w Ornecie w Ośrodku Sportu i Rekreacji w Ornecie w dniach 11, 20, 26 marca 2025 r. 

dotyczącej działalności (lata 2023 – 2024). 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, 

Piotr Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej 

Salamonik, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Paweł Skowyrski 

14. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 14. Sprawozdanie Burmistrza z 

pracy w okresie między sesjami. Proszę Pana Burmistrza o przedstawienie sprawozdania. 

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski przedstawił sprawozdanie Burmistrza z pracy  

w okresie między sesjami, które stanowi załącznik nr 15 do protokołu sesji. 

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: Szanowni Państwo jeszcze taka trochę bulwersująca 

sytuacja, która miała miejsce z wczoraj na dzisiaj w nocy, na ulicy Towarowej oraz w Krośnie, nieznany 

sprawca wyrzucił około 700 kg śmieci różnego rodzaju. To są śmieci budowlane, to są śmieci takie, 

które zostały wyrzucone, jedne w Krośnie prawie na drodze, ale ogólnie zdjęcia są już pokazane i taka 

prośba, apel do Państwa. Jeżeli ktoś widział taką sytuację, prosimy o informację do Straży Miejskiej, 

żeby można było ustalić sprawcę. Nie możemy być bierni na taką sytuację, na takie w ogóle zdarzenia, 

więc bardzo prosimy, jeżeli ktoś widzi zaśmiecanie tutaj naszej gminy, proszę o informację do Policji, 

do Straży Miejskiej, żebyśmy mogli taką osobę spróbować ukarać. Po rozmowach tutaj z Panem 

Komendantem wiem, że to jest dosyć trudna sytuacja, ale na pewno warto w ogóle to nagłośnić, warto 

pokazać i warto w ogóle reagować na takie działanie. Także dziękuję i jeżeli są jakieś pytania to. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy ktoś chciałby z Radnych zabrać głos? 

Nie widzę, a więc zamykam punkt... Przepraszam bardzo, nie zauważyłam. Już proszę. 

Radny Józef Marijko: Pani Przewodnicząca, Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo, chciałbym zapytać o 

to spotkanie z 29 kwietnia. 513, Osiedle w Dolinie i Osiedle Słoneczne. Czego dotyczyło to spotkanie? 

Bezpieczeństwa rozumiem, ale o co tu chodzi? 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: Już tutaj na tej sali był odczytywany wniosek złożony 

przez radną odnośnie bezpieczeństwa właśnie w rejonie Osiedle Słoneczne i Osiedle w Dolinie, żeby 

zmniejszyć prędkość, żeby w ogóle spróbować ulokować przystanki autobusowe. I te spotkanie miało 

na celu stworzenie możliwości i stworzenie jakichś takich w ramach współpracy ram, kto będzie za co 

odpowiadał. To jest droga wojewódzka, ale z uwagi na to, że to jest, chcemy też uczestniczyć w tym 

wszystkim jako gmina, chcemy tutaj na pewno dbać o bezpieczeństwo mieszkańców, to chcemy też 
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zobaczyć jakie rozwiązania będą przedstawiane przez Zarząd Róg Wojewódzkich i te spotkania akurat 

dotyczyło bezpieczeństwa na tym odcinku. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze pytania? Nie widzę, a więc 

zamykam punkt 14. 

15. Interpelacje i zapytania radnych składane zgodnie z art. 24 ust. 3 - 6 ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.). 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 15. Interpelacje i zapytania 

radnych składane zgodnie z artykułem 24 ustęp 3-6 ustawy o samorządzie powiatowym, gminnym, 

przepraszam bardzo. W dniu wczorajszym, nie, w poniedziałek na posiedzeniu Komisji Wspólnym 

wpłynął wniosek Pana Radnego Rady Miejskiej Józefa Marijko do Pani Burmistrz, że zwraca się z prośbą 

o wykonanie na terenie sołectwa Mingajny następujących zadań. 1, naprawa dwóch przepustów na 

drodze gminnej. 2 zadanie, naprawa dachu budynku świetlicy wiejskiej. 3 zadanie, zamontowanie 

bramy wjazdowej na boisku wiejskim. 4 zadanie, położenie kostki brukowej między płytami na drodze 

gminnej. 5 zadanie, wycinka zakrzewienia w obrębie dróg gminnych. 6 zadanie, pomalowanie 

pomieszczenia kuchennego w świetlicy wiejskiej. W dniu dzisiejszym pismo przekazałam do Pani 

Burmistrz. Na poprzedniej sesji wpłynął wniosek Pana Radnego Adama Kaczmarka. Przepraszam, ale 

nie pamiętam, czy on był odczytywany przez Pana? Był odczytywany, tak? To tylko poinformuję. Nie, 

ale tu jeszcze nie ma odpowiedzi na to. Nie, do powiatu i chciałam tylko przekazać właśnie, że 14 

kwietnia został do Zarządu Dróg Powiatowych wniosek przekazany. I w dniu 8 kwietnia wpłynął 

wniosek Radnego Rady Miejskiej w Ornecie Pana Tomasza Włodarczyka dotyczący montażu lustra 

drogowego na skrzyżowaniu ulicy Litewskiej z ulicą Kościelną. Szanowna Pani Burmistrz, zwracam się 

z uprzejmą prośbą wynikającą z licznych zgłoszeń mieszkańców ulicy Kościelnej o rozważenie 

możliwości montażu lustra drogowego na skrzyżowaniu ulic Litewskiej i Kościelnej w Ornecie. 

Wspomniana lokalizacja stanowi punkt o ograniczonej widoczności, szczególnie dla kierowców 

wyjeżdżających z ulicy Litewskiej. Z relacji mieszkańców wynika, że zaparkowane pojazdy wzdłuż ulicy 

Kościelnej znacznie ograniczają widoczność nadjeżdżających samochodów z ulicy Zamkowej, co 

stwarza realne zagrożenie dla bezpieczeństwa ruchu drogowego. Zainstalowanie lustra drogowego 

znacząco poprawiłoby widoczność w tym miejscu i przyczyniłoby się do zwiększenia bezpieczeństwa 

zarówno kierowców, jak i pieszych. Jako załącznik przekładam mapkę z zaznaczoną lokalizacją, 

proponowanego montażu lustra oraz dokumentację fotograficzną ukazującą obecne warunki 

widoczności na tym skrzyżowaniu, wraz z szczególnym uwzględnieniem miejsca, gdzie miałoby być 

zainstalowane lustro drogowe. Uprzejmie proszę o pozytywne rozpatrzenie niniejszego wniosku oraz 

informację o ewentualnych krokach, jakie mogą zostać podjęte w tej sprawie z poważaniem Tomasz 

Włodarczyk. Dnia 14 kwietnia wniosek również został przekazany do Zarządu Dróg Powiatowych. Czy 

ktoś z Państwa Radnych chciałby zgłosić jakieś... Zamykam punkt 15. 
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16. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski oraz odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na 

poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 16. Tutaj nie mamy nic. Zamykamy 

punkt 16. 

 

17. Pytania i wnioski sołtysów i mieszkańców w sprawach dotyczących gminy. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 17. Pytania i wnioski sołtysów i 

mieszkańców w sprawach dotyczących gminy. Ktoś chciałby zabrać głos? Proszę bardzo, zapraszam. 

Tak, zapraszam. 

Mieszkaniec Ornety ………………….: Dzień dobry, witam Samorząd Ornecki. Chciałbym powiedzieć tak, 

że minął rok już od wyboru nowych władz i samorządu oczywiście Orneckiego. Cieszymy się bardzo, że 

odeszła w przeszłość ta arogancka władza i o charakterze dyktatorskim, tak bym nawet powiedział. Ale 

też czas na, można powiedzieć, na przyjrzenie się co przez ten rok się stało, co się zmieniło. My jako 

mieszkańcy, dokonując tej zmiany liczyliśmy na duże zmiany. Moim zdaniem i nie tylko moim zdaniem, 

ale też wielu rozmówców, z którymi rozmawiam, taka zmiana się nie dokonuje. Liczyliśmy na większą 

zmianę. Ja bym powiedział nawet nazwę o to nowe po staremu. Zaraz przytoczę przykład. Tych 

przykładów można było w ogóle wiele przytoczyć, ale nie na dzisiaj. To nie jest na dzisiaj, ponieważ to 

nie ma czasu, to jest tego bardzo dużo. Dziś chciałbym poruszyć się jednym problemem tylko. I tu do 

Pana Burmistrza w tym momencie, bo nie ma Pani Burmistrz, jeden problem, zwrócić na jeden 

problem bardzo poważny, a więc o zatrudnianie pracowników na wolnych stanowiskach pracy w sferze 

budżetowej. W poprzedniej kadencji, nie wiem czy Pan Burmistrz wie, to była taka sytuacja, że nie było 

żadnego wpływu. Jedna osoba decydowała praktycznie gdzie kto ma być zatrudniony. W tej chwili 

niestety sytuacja jest bardzo, bardzo podobna, gdyż nie ma informacji w ogóle w BIP-ie o wolnych 

stanowiskach pracy, o naborze na te wolne stanowiska pracy. I że nawet są gdzieś to ewentualnie na 

Facebooku czy na stronie internetowej danej instytucji, ale to jest za mało. Prawidłowo powinna być 

droga jakoś urzędowa, czyli w BIP-ie, w Biuletynie Informacji Publicznej, informacja o konkursie czy 

naborze na stanowisko. A nawet i dalej byśmy powiedzmy, tak jak w innych gminach jest, że urzędy 

pracy czy, czy pracuj pl. Mi jest przykro, bo ja rozmawiałem o tym z Panią Burmistrz, ale nie dało to 

skutku, dlatego podnoszę tę sprawię publicznie, gdyż bulwersuje to wiele osób, bo mamy już przykłady 

przyjmowania po znajomości, krótko mówiąc. Tak jak było kiedyś. To na to nie trzeba było czekać rok 

czasu, można było jedną decyzją zarządzenia Burmistrza zmienić, jeżeli by się chciało, tej 

transparentności, o której marzyliśmy i chcieliśmy, czyli uczciwości. No i to jest korzystne dla 

wszystkich, ponieważ przecież to jest konkurs nabór, to jest nabór, szeroki nabór, szeroka informacja, 

to przecież to tyle razy powtarzamy, to jest po to, żeby jak najwięcej osób się zgłosiło, kompetentnych, 

żeby instytucja dana czy placówka, mogła wybrać, nie, z tych osób, osoby najbardziej, no właśnie 

jeszcze raz powtórzę słowo kompetentne, czyli potrzebne. Jeżeli się ukrywa to, jest to, prawie, że 

ukrywa w cudzysłowie, ukrywa się w sensie takim, że jest mała informacja, później ma się mały wybór. 

Później mam do czynienia z osobami nie aż tak doświadczonymi jak byśmy chcieli, to jest jedno. Albo 

niestety można też rozważać możliwość, że się chce wstawić swojego człowieka. Bo takie przykłady są, 

ja w tej chwili nie będę mówił o tym, bo myślę, że to wyjdzie niedługo i tak. O tym mówią ludzie w 
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Ornecie, o kogo chodzi, tu nawet siedzący na sali wiedzą. Rzeczy, które nie powinny mieć miejsca. I to 

chciałem tą sprawę do Pana Burmistrza zapytać się, dlaczego, dlaczego nie ma informacji w BIP-ie? Na 

przykład nawet ostatni przykład, nawet ostatni przykład teraz, świeży przykład. Jest informacja na 

stronie Facebook Centrum Kultury Biblioteki o poszukiwaniu akustyka na stanowisko i oczywiście na 

stronie www, a na BIP-ie nie ma. A mimo, że jest napisane w tej informacji, że informacja o naborze 

będzie zamieszczona w BIP-ie, czyli Ci, którzy zamieszczają te informacje mają w głowie gdzieś tam BIP, 

ale do BIP-u już takie informacje nie dają, nie. Ludzie przeważnie, ludzie przeważnie, to znaczy Urząd 

jako poważna instytucja powinna chyba w BIP-ie te informacje przedstawiać. To jest tylko główne 

źródło, a Facebook to są dodatkowe. Facebook to jest taka troszeczkę wiadomo, no, to nie jest strona 

do końca, nazwijmy to, aż tak poważna jak BIP. To jest takie jedno pytanie, czy to zostanie zmienione, 

czy to zostanie naprawione, czy nadal będziemy z tym mieć do czynieni? Teraz drugie pytanie, 

korzystając z okazji, że tu jest też Pan Radny.... 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: To może Pan Burmistrz odpowie teraz na te pierwsze 

pytanie? Dobrze? 

Mieszkaniec Ornety …………………: Dobrze, dobrze. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dobrze. 

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: Odnośnie odpowiedzi na to pytanie to trochę się 

dziwię, bo na stronie naszej BIP-u są oferty pracy. Jest teraz nawet jedna informacja już o odbytym 

konkursie i nierozstrzygniętym tym konkursie, więc ponowiliśmy konkurs kolejny i jak jedna, tak i druga 

informacja jest zawarta na stronie BIP urzędu. I jako Urząd staramy się tego dotrzymywać, jeżeli są 

zatrudniane osoby na stanowiska urzędnicze. Jeżeli są zatrudniane osoby na stanowiska urzędnicze w 

jednostkach też staramy się te wszystkie informacje umieszczać na naszej stronie BIP. Jeżeli to są osoby, 

które są zatrudniane nie jako pracownicy, nie jako urzędnik, czyli jako pomoc administracyjna, czy jako 

pomoc taka techniczna, to już tutaj pytanie, w zasadzie może nie pytanie, tylko nie ma takiego 

obowiązku, żeby umieszczać tą informację na BIP. Na BIP-ie urzędu może być informacja umieszczona 

na stronie tutaj instytucji, a z kolei instytucja kultury, którą tutaj Pan gdzieś w międzyczasie powiedział 

ma swoją stronę, jeżeli akurat nie widziałem, ale tutaj myślę, że Pani Dyrektor potwierdzi, że taka 

informacja na pewno jest, jeżeli też Pan na nią gdzieś natknął się. Więc tutaj na pewno staramy się 

utrzymać stanowiska urzędnicze, które są wolne, to staramy się wszystkie umieścić na naszej stronie. 

Tak jest czynione. I teraz mamy jeden już zakończony etap, drugi konkurs też już jest zakończony, bo 

do wczoraj było składanie ofert, więc staramy się bardzo rzetelnie podchodzić do tej sprawy. 

Mieszkaniec Ornety …………………: Panie Burmistrzu, Pan ma rację, ja wiem, znam dokładnie, chodzi o 

referat ochrony środowiska i tam jest w BIP-ie, jest informacja o tym konkursie, ale tylko właśnie o 

tym, bo później następny to już jest o wyborze z października prezesa spółki PWiK, także przez ten czas 

nie było w ogóle żadnych ogłoszeń, czy to było miejsca pracy w przedszkolu, czy szkole, czy gdzieś, czy 

są kultury. No tak jak tłumaczę, mówicie, że chcecie uczciwie, no to dlaczego? To są, to są z budżetu 

gminy, to nie są firmy prywatne, to jest budżet gminy i BIP od tego jest, żeby informować mieszkańców 

o takich naborze, na takie stanowiska i powinno być w BIP-ie. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Pani dyrektor Domu Kultury by chciała zabrać głos, tak? To 

może udzieli Panu odpowiedzi. Proszę bardzo Panią dyrektor. 
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Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Miejskiej w Ornecie Agnieszka Lewandowska: Jeśli chodzi o 

konkurs na stanowisko akustyka, pojawiła się informacja w BIP-ie Centrum Kultury i Biblioteki 

Miejskiej. Na stronie, proszę bardzo, tu jest strona. Centrum Kultury i Biblioteki Miejskiej. Nie mam 

takiego obowiązku, żeby umieszczać to na stronie urzędowej. My mamy swój BIP. Informacja ukazała 

się też na stronie naszej www.ckibmorneta.pl i na Facebooku. A przypominam, że też, my jako 

instytucja kultury, nie musimy jakby ogłaszać informacji o konkursach. Robimy to, ponieważ 

poszukujemy, więc bardzo zachęcamy do składania ofert. 

Mieszkaniec Ornety …………………: Czy to jest rezygnuje akustyk z pracy, czy to jest zamiana stanowisk? 

Czy akustyk, który był do tej pory rezygnuje z pracy? 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Miejskiej w Ornecie Agnieszka Lewandowska: Wypowiedź bez 

mikrofonu, niezrozumiała. 

Mieszkaniec Ornety …………………: Rozumiem. Pierwszy raz słyszę, jak Boga kocham, że jest BIP, jakiś 

BIP jest w Domu Kultury, nie słyszałem tego. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: To ja chciałam tutaj uzupełnić i powiedzieć, że każda 

jednostka organizacyjna gminy czy powiatu ma obowiązek posiadania swojego BIP-u. I dyrektorzy 

jednostek organizacyjnych mają obowiązek umieszczania tego na stronach swoich. Dlatego na stronie 

BIP-u Urzędu Miejskiego nie ma wszystkich ogłoszeń, bo dyrektorzy mają obowiązek ogłaszania tego 

na BIP-ie swoim. 

Mieszkaniec Ornety …………………: Dobrze, żeby nie przedłużać, ja przyznaję się, nie wiedziałem, że 

jakiś BIP jest na stronach różnych instytucji, to nie wiedziałem tego, ale czy tak jak wspomniałeś tu 

wcześniej, czy nie byłoby zasadą uczciwości, żeby informować też na BIP-ie normalnie Urzędu Miasta? 

Przedtem były takie ogłoszenia, kiedyś były takie ogłoszenia, znaczy raz były, raz nie były, może tak 

powiedzmy, ale były też ogłoszenia, które, no przecież nam zależy, żeby jak najszersze, jak najwięcej, 

tak jak plakat informujący o imprezie, żeby jak najwięcej dotarło do więcej osób, żeby jak najwięcej się 

zgodziło chętnych, żeby można było jeszcze czegoś wybrać. Ale to na marginesie, zwracam na to 

uwagę, Panie Burmistrzu. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Pan Burmistrz chce jeszcze zabrać głos, tak. Odnośnie jeszcze 

tutaj informacji o zatrudnieniu. 

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: Nabory, jeżeli są ogłaszane na zwykłe stanowiska, tak 

jak prędzej powiedziałem, nie urzędnicze, są ogłaszane na stronach. I w zasadzie tutaj też, jeżeli to jest 

pracownik techniczny, to nawet na dobrą sprawę nie wymaga tego. Tutaj Pani Dyrektor poczyniła 

wszelkie starania, zrobiła to i umieściła to na BIP -ie, zrobiła to perfekcyjnie, tak jak rozmawialiśmy na 

pierwszych spotkaniach, wszystko jest umieszczone. My jako Urząd też umieszczamy wszystko na 

stronie naszej BIP. Więc myślę, że tutaj warto sprawdzać BIP jednostki, a tym bardziej w ogóle, tak jak 

nawet kierownicy jednostek, czy tutaj Pani Dyrektor wyszła dodatkowo, bo jeszcze dała informacje na 

stronie Facebook, który jest bardzo ogólnie i bardzo szeroko dostępny. Więc myślę, że tutaj staramy 

się czynić wszystko, żeby ta informacja była bardzo ogólnie dostępna. 

Mieszkaniec Ornety …………………: Nie chcę już dalej dyskutować, proszę tylko, żeby przyjrzeć się 

poprzednim ogłoszeniom, które były w szkołach, przedszkolach, czy też były na BIP-ie. Mam drugie 

pytanie, korzystając z okazji, że jest tutaj właśnie na sesji Rady Miejskiej radny powiatowy, który rzadko 
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tu przybywa do nas. Proszę o informacje po prostu, ale odnośnie nie co się dzieje ogólnie w powiecie, 

tylko co dotyczy Ornety, nie. Czy, czy jakieś były podejmowane środki takie, które by coś służyły 

Ornecie, czy, czy zostały, można powiedzieć, zatwierdzone, czy są jakieś plany w przyszłości? No to, to 

dotyczy Ornety. Co rada, Rada Powiatu zrobiła, czy może zrobi dla, dla Ornety? Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Ja zanim tutaj udzielę głosu dla Pana radnego, to chciałam 

sprostować pewną rzecz, że Pan radny powiatowy Wojciech Lisowski, on jest prawie na każdej sesji 

jako jedyny radny z powiatów. A teraz proszę, czy chce Pan radny odpowiedzieć? Proszę bardzo. 

Radny powiatu lidzbarskiego Wojciech Lisowski: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Panie Darku, 

zapraszam na sesję Rady Powiatu i wtedy możemy dyskutować. No mówienie o tym, co się dzieje na 

sesji tutaj, to, to, to mija się z celem. [Wypowiedź z sali niezrozumiała] No to zapraszam na sesję do 

Lidzbarka i wtedy, i wtedy porozmawiamy o Ornecie. [Wypowiedź z sali niezrozumiała] Dziękuję. 

Rady Daniel Kogut, opuszcza sesję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos? Nie 

widzę. Z radnych, ktoś chciałby zabrać głos? Też nie widzę, a więc zamykam punkt 17. 

18. Informacje i komunikaty. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 18. Informacje i komunikaty. 

Proszę bardzo, Pan Burmistrz chce zabrać głos. 

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: Szanowni Państwo, informacja, komunikat od Pani 

Burmistrz, która bardzo mocno zaprasza. W maju dosyć dużo będzie się na terenie naszej gminy działo. 

Zaczynamy już od 2 maja, gdzie będzie podniesienie flagi i spotykamy się tutaj pod Urzędem Miejskim 

o godzinie 9:00. 3 maja o godzinie 10:00 będzie msza w intencji za Ojczyznę. 3 maja również o godzinie 

12:00 będzie, będziemy obchodzić Gminny Dzień Strażaka w Henrykowie. O 12:00 będzie msza, o 

13:00 będzie taki, taka akademia i będą wręczone jakieś wyróżnienia i bardzo mocno nasza Straż OSP 

zaprasza. 4 maja o 10:00 godzinie będzie msza święta w intencji Strażaków OSP Orneta. Później 

druhowie przejadą złożyć wieniec i przejadą miastem, żeby świętować święto świętego Floriana. A o 

godzinie 13:00 zapraszają na spotkanie, na akademię tutaj pod remizę. 11 maja mamy Noc Muzeów, 

10 maja przepraszam, 11 maja mamy Motomajówkę. Na te wszystkie i dodatkowo są imprezy 

organizowane przez Bibliotekę, przez OSIR. Te wszystkie imprezy są organizowane dla Państwa. 

Uczestniczymy w tych imprezach, bawimy się i mam nadzieję, że dopisze pogoda i frekwencja na tych 

wydarzeniach. Także w imieniu Pani Burmistrz bardzo mocno zapraszam. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy ktoś chciałby jeszcze w tym punkcie 

zabrać głos? Pan radny Emil Rońda. Proszę bardzo.  

Radny Emil Rońda: Szanowna Pani Przewodnicząca, Szanowny Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo i 

Szanowna Rado. W imieniu mieszkańców Henrykowa jak i własnym chciałbym serdecznie podziękować 

dla Pani Burmistrz i dla Pana Burmistrza za dofinansowanie i pomoc w remoncie naszej świetlicy 

wiejskiej w Henrykowie. Teraz tę świetlicę mamy gotową i na pewno zaprosimy Państwa na wspólne 

otwarcie naszej świetlicy, kompleksowy remont świetlicy. Dziękujemy serdecznie. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Ja jeszcze na koniec tak chciałam 

poinformować, że wpłynęła uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej, która pozytywnie zaopiniowała 
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przedłożone przez Burmistrza Ornety Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Orneta za 2024 rok z 

informacją o stanie mienia komunalnego. Sprawozdanie całe za 2024 rok otrzymaliście Państwo na 

eSesja. Macie możliwość się z nim zapoznania. 

19. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Czy ktoś jeszcze chciałby coś dodać, zapytać? Nie widzę, a 

więc dziękuję wszystkim bardzo i zamykam 12 sesję Rady Miejskiej. Do widzenia. 
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